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“Viens gads domē” - deputāta 
Jura PONES atskaite vēlētājiem.

2. Ipp.

Daugavas fonds apspriežas 
Salaspilī.

3.lpp.

domes ziņas

Nakamā Salaspils domes sēde notiks 20. janvārī plkst. 16:00.

dzīvokļu daļā

Domes
pārvietošanas 
fondā vairs nav 
brīvu platību

 policijā

Salaspils valsts 
policija atklājusi 
63,4% noziegumu

•  Vilnis Uzraugs: Rīgas zagļi ir pārāk slinki. Kāpēc braukt uz Alūksni, ja 
var pastrādāt Salaspilī

1997.gadā PU Dzīvoklis tiesā 
iesniedza 61 prasības pieteiku
mus, bet 1998.g. 52 prasību pie
teikumu pret saviem īrniekiem, 
kuri bija parādā par īri un ko
munālajiem pakalpojumiem. No 
tām 20 ģimenes pēc tiesas sprie
duma tika izliktas no dzīvojamās 
platības. 18 ģimenēm tika ierā
dīta cita dzīvojamā platība ar da
ļējām ērtībām. 2 ģimenes atstātas 
bez dzīvojamās platības, kā no
rādīts tiesas spriedumā.

1999. gada janvārī pēc tiesas 
sprieduma tiek atbrīvots dzīvok
lis Skolas ielā 13, jo īrnieki nav sa
pratuši, ka nevar dzīvot uz citu 
rēķina. Šī gada februārī pēc tiesas 
sprieduma tiks atbrīvota dzīvo-

BALTAS izlozē laimē arī 
salaspilietis

AAS Balta Reģiona Centrs 
Rīga 23. decembrī rīkoja trans
portlīdzekļu īpašnieku civiltie
siskās atbildības obligātās ap
drošināšanas (CAOA) polišu iz
lozi, lai noskaidrotu tos 5 polišu 
īpašniekus, kuri laimējuši vērtī
gas balvas. Izlozē piedalījās 
CAOA polises, ko iegādājušās fi
ziskas personas vismaz uz 7 mē
nešiem laika posmā no 1998. ga
da 26. oktobra līdz 30. novem
brim AAS Balta RC Rīga vai pie 
RC Rīga aģentiem. Laimējošo po
lišu īpašnieks, kurš 1999. gada 8. 
janvārī saņēma balvu, ir arī sa
laspilietis Jevgēņijs Žuļevs.

Apsveicam!

1998. gada nogalē Gaismas 
ielā, posmā no Saules līdz Ābeļu 
ielai, izveidots ielu apgaismo
jums, SV pastāstīja pilsētas elek
troapgādes priekšnieks A lek
sandrs Ivanovs. Šogad ieplānots 
apgaismot arī Saules ielu un ma
zās ieliņas starp Gaism as un 
Saules ielu.

Sākot ar 13. janvāri, līdz pat 6. 
februārim Salaspils Mākslas sa-

jamā platība Skolas 7/3 un Ener
ģētiķu 6, kā arī no k/s Budeskalni 
dzīvojamā fonda tiks izlikti trīs 
īrnieki, kuri dzīvo Līvzemes ielā 
un mājā Jaunbajāri.

Līdz šim Salaspils pilsētas 
dzīvokļu daļa centusies vienmēr 
iedalīt citu dzīvojamo platību ar 
daļējām ērtībām, taču turpmāk 
stingri ievērosim tiesas spriedumā 
norādīto, jo pārvietošanas fondā 
vairs nav brīvu platību, tādēļ ie
dzīvotājiem jāsāk domāt - maksāt 
savus parādus vai nē,

Sarmīte MACEŠOVA, 
Salaspils domes dzīvokļu 

daļas priekšniece

lonā savu sniegumu - grafikas 
darbu izstādi - demonstrēs septi
ņas mākslinieces, Mākslas Aka
dēmijas ceturtā kursa studentes. 
Laipni gaidīti!

Kā pastāstīja BO SIA Reaktors 
direktors Jānis Bērziņš, pēc MK 
rīkojuma Par Kodolpētniecības 
centra reorganizāciju, ir izvei
dojušies trīs uzņēmumi - tehnis
ko darbību uzņemas BO SIA Reak
tors, zinātniskās laboratorijas ap
vienotas un integrējās LU Ciet- 
vielu fizikas institūtā, vēl izvei
dots Radiācijas, Meteoroloģijas 
un testēšanas centrs, kurš ir Eko
nomikas ministrijas pakļautībā.

Viltoto norēķinu karšu 
izmantotāji ir aizturēti, un šo
nedēļ lieta tiks nodota proku
ratūrai, SV informēja Salaspils po
licijas nodaļā. AS Rīgas komerc
banka Salaspils filiāles darbinieki 
solīja SV lasītājiem sniegt infor
māciju nākamnedēļ. Atgādinām, 
ka, izmantojot viltotas norēķinu 
kartes, no 28. oktobra līdz 12. no
vembrim Rīgas komercbankai iz
krāpti 13 700 latu.

1998. gadā Salaspils polici
jas nodaļā reģistrēti 382 nozie
gumi, no tiem atklāti 242, “SV” 
informēja Salaspils valsts poli
cijas nodaļas priekšnieks Vilnis 
Uzraugs.

No 193 smagiem noziegu
miem atklāti 108 (slepkavības, 
laupīšanas, izvarošanas, zādzības, 
smagi miesas bojājumi u.tml.). Arī 
kriminālpolicijas darbs bijis ra
žīgs - no 287 reģistrētajiem nozie
gumiem izdevies atklāt 173. “Sa
ņēmām atzinību no rajona polici
jas pārvaldes arī par to, ka mums ir 
visvairāk prokuratūrā nodoto lie-

ATPŪTAS VAKARS
K/n Enerģētiķis 

16. janvārī  
plkst. 19:30! 

Līdzi ņemiet groziņus! 
Spēlēs DJ Oļegs, būs 
loterija, atrakcijas, 

Edītes Ābeltiņas deju 
grupa un, protams, 

šampanietis.
Ielūgumi pie galdiņiem nopērkami 

līdz
14. janvārim (cena Ls 1,50  

16. janvārī ielūgumi maksās Ls 2).

Uzziņas pa tālr. 47517.

tu -140. Viens ir zināt, kurš ir vai
nīgs, bet cik dažbrīd ir sarežģīti 
savākt tam pierādījumus,” pa
skaidroja V. Uzraugs.

Policijas priekšnieks pastās
tīja, ka Latvijā Rīgas rajons no
ziedzības ziņā skaitās vissma
gākais, turklāt Salaspils un Olai
ne ir mūsu rajona kriminālākās 
pilsētas. Jo tālāk no Rīgas, jo 
vieglāk vietējai policijai atklāt 
noziegumus. Tur ir ļoti maz iebra
ucēju, un iecirkņa inspektori sa
vējos pazīst. “Rīgas zagļi ir pārāk 
slinki, lai brauktu uz Alūksni, arī, 
ja kādu nogalina, tad visbiežāk lī

ķa aprakšanas vietas ir Pierīga - 
Ulbroka, Olaine un diemžēl Salas
pils teritorija.” Pagājušajā gadā 
Salaspilī tika reģistrētas 8 slep
kavības. Salīdzinājumam: Sigul
dā -2, Baložos -2, Saulkrastos -2, 
Olainē - 7.

1998. gada Salaspilī reģistrēto 
smago noziegumu statistika ir šā
da: 8 slepkavības, 6 smagie mie
sas bojājumi, 7 laupīšanas (1 lau
pīšana ar šaujamieroču izmanto
šanu), 2 izvarošanas, 201 zādzība 
(no tām 46 dzīvokļu zādzības - at
klātas 24).

Salaspilī 1997. gadā nebija re
ģistrēts neviens noziegums, kas 
saistīts ar narkotikām, taču 1998. 
gadā - 11 šāda veida noziegumu, 
kā, piemēram, narkotiku lietoša
na, tirgošana, glabāšana. Ar šo 
sērgu ir iespējams cīnīties, to pie
rāda Olaines policijas darbs: pie
mēram, 1997. gadā notikuši 63 šā
da rakstura noziegumi, bet 1998. 
gadā - tikai 33.

Rīgas rajonā pavisam ir at
klāti 52,5% noziegumu, kas ir 
diezgan augsts rādītājs. Rīgas pil
sētā tas ir ap 40%, bet lauku pil
sētās - ap 80%. “Ja Cēsu policiju 
par 67% noziegumu atklāšanu 
izsaka rājienus, tad mani par šādu 
ciparu uzslavē,” skaidro V. Uz
raugs.

Salaspils policija solīja arī 
turpmāk informēt SV lasītājus par 
notiekošo pilsētā.

Inga REČA

Lūdzam ierasties daudzbērnu ģimenes, bērnu 
invalīdu un aizbildnībā esošo bērnu ģimenes 
Salaspils pilsētas domes 205. vai 206. kabinetā, lai 
saņemtu dāvanu.
Līdzi jāņem pase.
Tālr. 43451.
Darba laiks: pirmdien 11:00-18:30

otrd.,trešd. 8:00 -16:30 
ceturtdien 9:00-17:30  
piektdien 8:00-15:00

Lauksaimniekiem!
26. janvāri plkst. 10:30 Salaspils dom es zālē notiks mācības 

a u g u  a iz s a rd z īb ā . Lektore - I. Karlova.
Tālr. uzziņām  43202.

īsziņas
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Par paju_ māju 
p r i v a t i z ā c i j a s  
pabeigšanu

deputātā atskaite

Kas vēl jāizdara
Dzīvokļa īpašniekam, kura 

dzīvoklis atrodas lauku daudz
dzīvokļu mājā, lai pilnībā sa
kārtotu zemes, mājas un dzīvokļa 
īpašumattiecības un to visu sek
mīgi apsaimniekotu, būtu jāizdara 
šādi darbi:

- jāsaņem zemesgrāmatu akts 
par savu dzīvokļa īpašumu, šajā 
nolūkā ierakstot zemesgrāmatā 
vispirms māju un pēc tam arī savu 
dzīvokli;

- jānoformē savā īpašumā ze
me zem mājas, ja tā ir valsts vai 
pašvaldības īpašums (atbilstoši 
sev piekrītošajai kopīpašum a 
domājamai daļai) vai arī jāno
slēdz zemes nomas līgums ar ze
mes īpašnieku, ja kādam ir atjau
notas zemes īpašumtiesības uz 
zemi zem mājas;

- jānoorganizē mājas kopīga 
apsaimniekošana, šajā nolūkā vai 
nu slēdzot visiem dzīvokļu īpaš
niekiem kopīgu līgumu, vai arī 
izveidojot dzīvokļu īpašnieku 
kooperatīvo sabiedrību.

Kam šie darbi būtu 
jāveic

Saprotams, ka visus minētos 
darbus ļoti grūti vai pat neie
spējami veikt kādam mājas dzī
vokļa īpašniekam  atsevišķi. 
Daudz prātīgāk tos sākt visiem 
kopīgi. Jautājumu kārtošanai var 
tikt izvirzīts viens vai vairāki dzī
vokļu īpašnieki, kuri gatavi uz
ņemties dokumentācijas kārtoša
nu.

Kas palīdzēs to visu 
veikt

Galvenie palīgi dzīvokļu īpaš
niekiem viņu savstarpējo un per
sonīgo īpašumattiecību nokārtoš-

15. janvārī  Rīgas Tehniskās uni
versitātes peldbaseinā Ķīpsalā 
notiks konkursa Superpuika 99 
pusfināls. Tajā piedalīsies 35 zēni 
no visas Latvijas, no kuriem divi 
ir salaspilieši - Arnis Griškovs un 
Jānis Riekstiņš.

8. janvāri sporta kompleksā no- 
tika Rīgas rajona veterānu ko-

anā būs pagasta vai pilsētas dzī
vojamo māju privatizācijas komi
sijas, kurām jau likums noteicis 
par pienākumu veikt vairākas 
darbības šajā sakarībā, kā arī 
Centrālās dzīvojamo māju priva
tizācijas komisijas rajonu pār
stāvji.

Visbeidzot - kāpēc tas 
ir vajadzīgs

Privatizējot lauksaimniecības 
uzņēmumus un tādējādi nošķirot 
dzīvokļus par uzņēmuma pajām, 
dzīvokļu īpašniekiem netika dota 
iespēja tikt iereģistrētiem kādā 
valsts reģistrā. Līdz ar to viņi tādi 
pusīpašnieki vien ir. Turpinoties 
šādai situācijai, sagaidāms, ka pēc 
kāda laika būs grūtības lauku 
daudzdzīvokļu mājā esošu dzī
vokli pārdot vai, teiksim, ieķīlāt 
bankā, tāpēc, ka neviens nopietns 
cilvēks nevēlēsies šādu dzīvokli 
pirkt vai izsniegt par to kredītu.

ZEM ES  L IETU  
K Ā R T O ŠA N A  
Zeme īpašuma vai 
nomā

Likumā noteikts, ka dzīvokļu 
īpašniekam lauku daudzdzīvokļu 
mājā zeme zem un ap māju tiek 
nodota īpašumā, ja  šī zeme visā 
zemesgabala platībā pieder vals
tij vai pašvaldībai. Pretējā gadīju
mā - ja uz zemi ir atjaunotas īpa
šumtiesības bijušajam īpašnie
kam vai viņa mantiniekiem (pat 
daļā no mājas ekspluatācijā ne
pieciešamā zemesgabala) - dzī
vokļu īpašniekiem jāslēdz zemes 
nomas līgums ar zemes īpašnieku 
vai zemes īpašniekiem.

( Turpinājums nākamajā 
numurā!)

mandu čempionāts galda tenisā,
kurā sekmīgi startēja mūsu spor
tisti: Juris Ogle, Edgars Konstan- 
tinovičs un Ināra Znotiņa. Salas
pilieši izcīnīja 1. vietu, Baložu 
komanda - 2., bet 3. vietu - Ķeka
va. Absolūti labākais sacensībās 
bija Juris Ogle, kurš nezaudēja 
nevienā spēlē.

Viens
Pildot sociāldem okrātu 

priekšvēlēšanu solījumu par ie
vēlēto deputātu sistemātiskām at
skaitēm vēlētājiem, gribu infor- 
mēt SV lasītājus par galveno ma
nis paveikto Salaspils domē 
1998. gadā.

Domes sēdēs lēmumi tiek pie
ņemti deputātiem balsojot un ne
atkarīgi no nostājas konkrētā bal
sojumā mēs visi kopā un katrs at
sevišķi esam atbildīgi par šo lē
mumu pareizību, lietderību salas- 
piliešiem, savlaicīgumu utt. Ja kā
dam ir pretenzijas par pieņem
tajiem lēmumiem, esmu gatavs 
viņus uzklausīt.

Esmu aktīvi piedalījies visās 
domes sēdēs. Nodrošinot domes 
darba atklātumu saskaņā ar liku
mu, pieņemtie domes lēmumi ir 
publicēti Salaspils Vēstīs. Šo lē
mumu pieņemšanā esmu “attu
rējies” tikai divas vai trīs reizes.

“Pret” domes lēmumu, turklāt 
kategoriskā formā (pieprasot vār
disko balsojumu), esmu balsojis 
vienu reizi (1998. g. martā), ie
bilstot pret birokrātisko vietējo 
autobusu braukšanas izdevumu 
atmaksāšanu pensionāriem un 
skolēniem pēc to uzkrātām un nā
kamā mēnesī nodotām biļetēm. 
Toreiz visi pārējie (vēl izņemot V. 
Bārtuli) nobalsoja “par”, bet pēc 
mēneša lēmumu atcēla. Tagad ot
ra galējība - visi brauc par brīvu, 
un dome par to samaksāja SIA Or
manis 32 tūkstošus latu.

Sešas vai septiņas reizes, arī 
man izsakoties “pret”, domes lē
muma projekti netika pieņemti 
vai arī tika atlikti pilnveidošanai. 
Piemēram, par siltuma tarifiem 
1998./99.g. apkures sezonā. Di
vas reizes manis vai ar manu līdz
dalību sagatavotie lēmuma pro
jekti netika pieņemti (par Revī
zijas komisijas darbu un par Sa
laspils Atomreaktora drošības 
pārbaudes rezultātiem).

Esmu balsojis kopumā arī 
“par” tādiem lēmuma projektiem, 
kuru atsevišķus punktus uzskatīja 
par nepieņemamiem vai kļūdai
niem, bet pārējos deputātus par to 
pārliecināt neizdevās. Piemēram, 
atsevišķas pozīcijas pieņemto 
1998.g. budžetu, atsevišķi punkti 
Salaspils sabiedriskās kārtības 
nolikumā.

Pagaidām šaubos tikai par vie
nu sava balsojuma pareizību (pa- 
gājušā gada 16. decembrī, lē
mums nr. 259). Šajā ļoti princi
piālajā lēmumā ar tālejošām se
kām dome atļauj ieķīlāt savu vie
nīgo katlu māju. Tas, manuprāt, ir 
pretlikumīgi, jo likuma Par paš
valdību budžetiem 26. pantā aiz
liegts “.. garantijas un galvojumus 
nodrošināt ar pašvaldības īpašu
mu, kas nepieciešams pašval
dības pastāvīgo funkciju izpil
dei”, pie kurām saskaņā ar likuma 
Par pašvaldībām 15. pantu attie
cas arī siltumapgādes organi
zēšana iedzīvotājiem.

Mans pienākums ir pastāvīgi 
strādāt trijās domes komitejās. 
Turklāt galvenais darba apjoms 
nenotiek komitejas sēdēs, bet 
problēmu izpētē un lēmumu va
riantu sagatavošanā un apsprie
šanā.

Esmu piedalījies visās Lab
iekārtošanas un teritoriālās attīs
tības komitejas, visās Dzīvokļu 
saimniecības komitejas un gan
drīz visās (par vienu sēdi man ne- 
paziņoja) Finansu un ekono
miskās attīstības komitejas sēdēs. 
Kopā ar 14 domes sēdēm un vai
rākām speciālistu apspriedēm 
1998. gadā esmu piedalījies vai-

gads
rāk nekā 120 sēdēs, kas ir vairāk 
nekā jebkuram citam domes de
putātam.

Arī komitejās nenozīmīgu 
jautājumu nav, jo jebkurš lēmums 
būtiski iespaido vismaz vienas 
salaspiliešu ģimenes dzīvi.

Labiekārtošanas un teri
toriālās attīstības komitejā man ir 
speciāls uzdevums - ap 300 pār
vietojamo garāžu sakārtošana. 
Gadiem tās stāvēja Enerģētiķu un 
Celtnieku ielas galā, nelikumīgi 
uzceltas, haotiski novietotas (arī 
virs kanalizācijas kolektora), bez 
aizņemtās zemes nomas maksāša
nas, daudzas kā pussabrukuši 
grausti.

Saskaņā ar manis sagata
votiem domes lēmumiem nr. 123 
un 229, pateicoties pašvaldības 
policijas, administratīvās komisi
jas un garāžu kooperatīva Ener
ģētiķis -A vadības darbību, zinā
ma kārtība ir ieviesta - kolektora 
zona no garāžām atbrīvota. Do
mes 1997.g. 21. janvāra lēmumu 
nr. 123 neizpildījušo garāžu īpaš
niekiem, kuri nav “.. pārvietojuši 
savu garāžu uz ar domes Arhi
tektūras nodaļu saskaņotām vie
tām, nojaukuši to vai citādi lik
vidējuši” būs jāmaksā soda nauda 
līdz 50 latiem. Jāpiebilst, ka dažās 
SV publicētajās vēstulēs izteik
tais priekšlikum s pie katras 
daudzstāvu mājas atļaut uzcelt sa
vu 10-20 vietīgu garāžu bloku 
netiks realizēts. Iespējamās jauno 
garāžu kompaktu izvietošanas 
vai celtniecības vietas varēs re
dzēt pilsētas Ģenerālplāna ap
spriešanas laikā.

Dzīvokļu saimniecības komi
tejā ir daudz sarežģītu jautājumu, 
no kuriem galvenais pēdējos ga
dos ir un vēl paliks: kā nodrošināt 
daudzstāvu māju iemītniekus ar 
siltumu bez būtiskas īres un ko
munālo maksājumu paaugstinā
šanas situācijā, kad tikai ap 80% 
īrnieku tos godīgi samaksā. Šai 
problēmai nepieciešama sīkāka 
analīze. Savas domas par to izteik
šu nākamajā rakstā.

Pašreizējo īres likumu nepil
nību dēļ ir vēl viena problēma: kā 
namu apsaimniekotājiem (pie
mēram, PU Dzīvoklis) atgūt naudu 
par sniegtajiem komunālajiem 
pakalpojumiem dzīvokļos, kuru 
īrnieki izlikti no šiem dzīvokļiem 
par īres un kom unālo pakal
pojumu neapm aksāšanu (sk. 
1998.g. 7. janvāra Tirgus Diena). 
Šo parādu dēļ trūkst naudas mājas 
normālai uzturēšanai un remontē
šanai. Sadalīt trūkstošo naudu uz 
maksātspējīgajiem iemītniekiem, 
paaugstinot īres maksu, nav tais
nīgi. Arī iepriekšējā īrnieka parā
du likt apmaksāt jaunajam (no 
dzīvokļu īres pretendentu rin
dām) var tikai ar tā labprātīgu 
piekrišanu un arī tad tas nav visai 
taisnīgi, jo konkrētiem dzīvok
ļiem parāda lielums ir no 100 līdz 
2000 Ls un plus vēl dzīvokļa re
monts. Iepriekšējos gados izman
totā prakse - šos dzīvokļus izīrēja 
dažādiem pretendentiem kā die
nesta dzīvokļus - arī neatbilst li
kuma prasībām un no 1998. gada 
novembra ir pārtraukta.

Pastāv vēl variants - šādus dzī
vokļus ar visu parādu apgrūti
nājumu nodot izsolei. Veikt šādus 
eksperimentus komiteja nolēma 
vēl oktobrī, bet nekas nav izda
rīts.

Finansu un ekonomiskās attīs
tības komitejā galvenais darbs ir 
Salaspils domes budžeta izveido
šana, saskaņošana, pieņemšana, 
tekošo labojumu ieviešana un

dome
izpildes gaitas kontrole. Par jaunā 
gada budžeta projektu un ie
priekšējā gada izpildi kopumā un 
pa daļām SV jau rakstīja un vēl 
rakstīs, tāpēc par šo tēmu pagai
dām neizteikšos.

Finansu komitejā strādāt ir 
visgrūtāk, jo katrs jautājums tieši 
skar daudzus Cilvēkus, to labklā
jību vai izdzīvošanu un visur at
rast sociāli vistaisnīgāko risinā
jumu nav viegli. Labi vēl, ka paši 
domes deputāti ir no dāžāda ma
teriālā nodrošinājuma iedzīvotā
ju slāņiem.

Ne jau vienmēr izdodas ātri re
aģēt uz netaisnību. Viens piemērs. 
Ar domes lēmumu 1998. g. bu
džetā izdalīja krietnu summu, t.s. 
malkas naudu visiem pensionā
riem invalīdiem, represētajiem un 
daudzbērnu mātēm. Sociālās pa
līdzības komiteja šo summu sada
līja diferencēti pa iedzīvotāju ka
tegorijām, ko uzskatu par pareizu. 
Bet, pārkāpjot savu tiesību ro
bežu, samazināja apmēram par 1/ 
3 šo malkas naudas saņemošo 
pensionāru skaitu, nosakot ro
bežu - tikai tiem, kuriem pensija ir 
līdz 50 latiem. Bet varbūt viss bija 
ja ne taisnīgi, tad vismaz opti
māli?

Nostrādājot gadu, esmu seci
nājis, ka pašvaldības deputāta 
darbs ir nepārtraukta optimālā 
varianta meklēšana situācijās, kad 
ir vēlēšanās un vajadzība maksi
māli palīdzēt cilvēkiem, bet nau
das un varas - minimāli.

Kā trūkumus savā deputāta 
darbā uzskatu: iedzīvotāju pie
ņemšanas pārtraukšanu (kaut arī 
biju vienīgais no ierindas deputā
tiem, kurš to darīja); lēnu jaunu 
lēmumu pro-jektu sagatavošanu; 
nepietie-kamu visas pašvaldības 
terito rijas pārzināšanu; 
nepietiekamu citu pilsētu domju 
darba prakses iz-pēti.

Kā trūkumu arī jāatzīst (pa
gaidām nav izdevies novērst), ka 
dažādu iemeslu dēļ netiek ievē
rotas Latvijas likumu atsevišķu 
pantu prasības. Piemēram, liku
ma Par pašvaldībām  58. pantu 
(kas nevar būt domes komiteju 
priekšsēdētājs), 30. panta (par 
lēmuma projektu sagatavošanu) 
un VIII nodaļas 70.,71. un 75. 
pantu par Revīzijas komisiju. 
Manuprāt, netiek ievērotas li
kuma Par dzīvojamo telpu īri 23., 
24. un 26. panti, kā arī likuma Par 
pašvaldību budžetiem 17.1., 17.5. 
un 26.2. pantu prasības.

Kopumā esmu apmierināts ar 
1998. gadā Salaspils domē pada
rīto, sastrādājies gandrīz ar visiem 
deputātiem, iepazinis deputāta 
darbību reglamentējošos likumus 
un noteikumus. Esmu piedalījies 
gan ikdienas domes un komiteju 
darbā, gan problēmu risināšanā. 
Atliek censties strādāt labāk un, 
ja vēl domes lēmumu projekti, at
zinumi par tiem un izziņas mate
riāli būtu deputātiem pieejami ne 
mazāk kā 3 dienas pirms kārtējās 
sēdes (likuma Par pašvaldībām 
30. pants), būtu pavisam brīniš-
ķīgi.

Juris PONE, Salaspils 
domes deputāts

P.S. Lai likumi būtu labvēlīgā
ki, jāpastiprina saite ar pašiem 
likumdevējiem. Tāpēc uzaicinu 
visus uz tikšanos ar 7. Saeimas 
deputātiem Egīlu Baldzēnu un 
Aiju Barču š.g. 29. janvārī plkst. 
16:00 domes lielajā zālē.

Salaspils pilsētas dzimtsarakstu nodaļā 
1998. gadā

Reģistrēti 115 dzimuši bērni
Zēni Meitenes Dvīņi Ārlaulībā Noteikta paternitāte
61 54 1 10 22

Reģistrēti 185 mirušie
Vīrieši Sievietes Bērni
102 81 5

Reģistrētas 85 laulības
Ar ārzemniekiem Nesasniedzot 18 g.v.

2 4

Reģistrētas 12 uzvārda un 2 vārda maiņas

sports
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Daugavas fonds apspriežas Salaspilī

D A U G A V A S
F O N D S
Aizkraukle, Lāčplēša iela 1, Tālr./fax: 2 22 38

Decembrī Salaspilī notika 
bezpeļņas organizācijas “Dau
gavas fonds” kārtējā valdes sē
de, kurā galvenais darba kārtī
bas jautājums bija 1999. gadam 
iesniegto projektu pieteikumu 
izskatīšana.

Tā kā salaspiliešiem varētu 
būt nepietiekams priekšstats par 
mūsu organizāciju, sniegšu būtis
kākās ziņas par to.

Attīstot Latvijas Kultūras fon
da Daugavas komisijas aizsākto,

Daugavas ielejas pašvaldības (40 
pagastu, 12 pilsētu, 7 rajonu un 2 
lielpilsētu, kuru teritorijas ir upes 
krastā) kopā ar Latvijas Kultūras 
fondu, Latvenergo un Daugavpils 
Pedagoģisko universitāti gandrīz 
pirms pieciem gadiem vienojās 
veidot Daugavas fondu, kopīgai 
samilzušo problēmu risināšanai. 
D ibinātāji, kuru vidū bija arī 
Salaspils dome, to paveica 1994. 
gada 6. oktobrī.

Statūtos paredzēts sekmēt 
tautsaimniecību, tai skaitā tūris
mu un satiksmi, izglītību (īpaši 
jaunās paaudzes), kultūru un ve
selību veicinošos pasākumus, se
višķu vērību pievēršot vides un 
kultūrvēsturisko vērtību un amat
niecības tradīciju kopšanai, ūde
ņu piesārņojuma samazināšanai 
un zivju resursu atjaunošanai, 
HES celtniecības un darbības se
ku novēršanai un latviskās identi

tātes atgūšanai šajā valstij vēs
turiski un ģeogrāfiski-svarīgajā 
novadā jeb reģionā no Piedrujas 
līdz Rīgai.

Daugavas fonda finanses vei
dojas no dalībnieku iemaksām 
vai arī citu institūciju piešķīru
miem atsevišķiem projektiem. 
Katru gadu februārī dalībnieku 
kopsapulce apstiprina mērķprog
rammas jeb projektus, kurus fi
nansiāli atbalsta fonds vai arī 
meklē līdzekļus no citiem avo
tiem.

Salaspiliešiem būs interesanti 
uzzināt, ka fonds atbalstījis Dau
gavas muzeja iesniegtos bērnu iz
glītošanai domātos projektus 
Daugava man stāstus stāsta un 
Iepazīsti Daugavu, kā arī Mūku 
pilskalna aizsardzības zonējumu 
izstrādi. To projektu sarakstā, ku
riem tiek meklēts finansējums, ir 
zivju ceļa ierīkošana Rīgas HES

aizsprosta dambī.
Ir arī visam reģionam domāti 

projekti. Viens no tiem - Dauga
vas ielejas tūrisma karte. Satura 
sagatavošanu apmaksās fonds, 
bet izdošanai jāmeklē naudīgāks 
maks. Pēc pašreizējiem aprēķi
niem, vajadzīgi 7 000 Ls. Varbūt 
kādam no lasītājiem ir derīgs pa
doms? Otrs šāds projekts ir Dau
gavas krastu nostiprināšana spēk
staciju darbības ietekmes zonās, 
jo krastu erozija ir sasniegusi ne
pieļaujamus apmērus. Trijos ga
dos esam panākuši valdības lē
muma pieņemšanu, kas paredz 
2% no ieņēmumiem, kas gūti, re
alizējot Daugavas hidroelektro
staciju saražoto elektroenerģiju, 
novirzīt šim nolūkam. Tie būs ap
mēram 200 000-300 000 latu ga
dā (atkarībā no ūdens caurteces 
apjoma), un par šīs naudas izlie
tošanu lems komisija, kurā ir arī 
Rīgas rajona pašvaldību pārstā
vis. Pašreiz top darbu saraksts, 
kuru saliks prioritārā kārtībā, jo 
visu uzreiz finansēt nevarēs - tam 
vajadzīgi vairāki miljoni latu.

Lasītāju zināšanai - Salaspils 
domes pilnvarotais pārstāvis 
Daugavas fondā ir arhitekts Jānis 
Šrēders (tālr. 43154), bet var nākt 
vai zvanīt tieši uz fondu, kura 
mītne ir Aizkraukles rajona pa
domē, Lāčplēša ielā 1, vai zvanīt 
fonda valdes priekšsēdētājam 
Ivaram Sekacim pa tālr. 51-28032 
vai 9268057.
m

Bruno OTERSONS, 
Daugavas fonda 

prezidents, 
saulkalnietis

jokumīļiem 

Medicīnas students kārto ieskaiti 
anatomijā. Izvelk biļeti par grūt
niecību. Stāsta profesoram:
- Grūtniecība ir tad, kad ir liels 
vēders.
Profesors saprotoši pamāj ar gal
vu.
- Nosauciet, lūdzu, vēl dažas 
grūtniecības pazīmes!
- Līkas kājas!

- Vēl!
- Ļoti liels vēders.
- Vajadzētu vēl kādu pazīmi...
- Ļoti līkas kājas!
Profesors pieceļas un rāda savu 
lielo vēderu un jautā:
- Vai man liels vēders?
- Jā, - atbild students.
- Vai man līkas kājas? - nerim
stas profesors.

- Jā, - saka students.
- Nu, kad es dzemdēšu, varēsiet 
nākt pēc ieskaites!

Sieva brauc mašīnā pie stūres un 
saka vīram: “Paklau, kāpēc tā sie
viete visu laiku skrien pa priekšu 
mašīnai?”
Vīrs atbild: “Viņa neskries, ja tu 
nobrauksi no gājēju celiņa.”

Mersis iebrauc ceļa rullī un neap
mierināts skatās uz automašīnai no
darītiem bojājumiem. Pēc brīža pie
brauc policija. Mersa vadītājs ātri ap
runājas ar policistu, tad policists pie
iet pie ceļa ruļļa šofera un saka: “Nu, 
tagad stāstiet, kā jūs apdzināt mersi un 
strauji, bez iemesla nobremzējāt!”

No ANITAS krājumiem

vitamīni

Z i e m ā 
ieteicamas 
zāļu tējas

Ziemā dabas apstākļu ietekmē 
samazinās cilvēka dabīgā imuni
tāte, kas lielā mērā atkarīga no pa
reiza uztura un fiziskās aktivi- 
tātes. Tādēļ ziemas periodā nepie
ciešams papildus lietot vitamī
nus, kā arī zāļu tējas, kas palīdz 
organismam paaugstināt imuni
tāti un novērst vitamīnu deficītu. 
Ieteicams lietot Echinacea prepa
rātus, piemēram, Immunal pilie
nus vai tabletes. Echinacea pie
mīt arī izteikta pretvīrusu aktivi
tāte, tādēļ tā sevišķi ieteicama kā 
gripas profilakses līdzeklis. Vaja
dzētu lietot arī vitamīnus saturo
šas zāļu tējas un to maisījumus. 
Var lietot upeņu, aveņu, mežrožu 
augļu, pīlādžu, nātru, asinszāļu 
lakstu tējas. Ieteicamas arī Vācijā 
un Čehijā ražotās vitaminizētās 
tējas ar augļu garšu.

Ja nu jums ir gadījies saaukstē
ties, varat lietot sviedrējošus un 
temperatūru pazeminošus līdzek
ļus - aveņu, upeņu, liepziedu, pi
parmētru tējas ar medu vai mež
rožu sīrupu.

Pret klepu lieti noder ceļmal
lapas, Islandes ķērpis, māllēpes 
lapas, ālantes saknes, mārsils, rau- 
denes laksti, priežu pumpuri un 
meža retēja laksti.

Inhalācijām pie augšējo elpo
šanas ceļu saslimšanām izmanto
sim eikaliptu, piparmētru lapas, 
kumelīšu ziedus - noderēs arī no 
ārstnieciskajiem augiem iegūtās 
ēteriskās eļļas, turklāt inhalā
cijām ir arī kosmētisks efekts.

Pelašķa, kumelīšu, aveņu un 
upeņu tējas ir universālas sa
aukstēšanās ārstēšanai un pro
filaksei.

Atveseļošanās periodā, pie 
hroniska noguruma, slodzēm, 
stresa un kā profilaktisks līdzek
lis lieliski noder arālijas, eleute- 
rokoka, žeņšeņa preparāti, kas ap
tiekās ir bagātīgā klāstā.

Gunta MĀLMANE, 
Salaspils Mēness aptiekas 

vadītāja

komercziņa

Uzstādīts trešais bankomāts
Šonedēļ  Salasp ilī u zs tā d īts  tre ša is  bankom ā ts, k u rš  a tro d a s AS “R īgas kom ercbanka” (RKB) S alaspils filiā lē , R īgas ielā  

30. P irm o bankom ātu  RKB p ir m s  g a d a  ierīko ja  veikalā  “D augava”, o tru  “H ansabank Latvija” tirdzn iec ības cen trā  “N elda”.

Intars Sloka: bankomāts Rīgas ielā 30 gatavs pakalpot klientiem

Ilmārs Vamzis, RKB Rīgas re
ģionu direktors pastāstīja, ka Sa
laspilī gada laikā ir pieaudzis no
rēķinu karšu lietotāju skaits - tas ir 
pāri par 700, un viens bankomāts 
tos nespēj apkalpot. “Ir bijušas da
žas sestdienas, svētdienas, kad 
bankomāts Daugavā no pārslo
dzes ir pārstājis darboties. Banko- 
mātā salocījies papīra čeks vai 
naudas zīme ari var būt par iemes
lu darbības traucējumam. Paiet 
vismaz stunda, kamēr izsauc labo
tāju, kurš atjauno bankomāta dar
bību. Pie abiem bankomātiem būs 
piezīme, ka, ja gadījumā viens ne
strādā, ir iespēja izņemt naudu no 
otra. Šonedēļ uzstādītais banko
māts atrodas stratēģiski labā vietā, 
tas ir tuvāk agrofirmas un ZA cie
mata norēķinu karšu lietotājiem.”

Abi RKB bankomāti apkalpo 
visas Visa un Maestro sistēmas 
kartes.”Uz katra bankomāta ir jā- 
būt uzlīmītei, kādas sistēmas kar
tes tas apkalpo. Izmantot RKB 
bankomātus ļoti izdevīgi ir mūsu 
bankas izdoto karšu lietotājiem, 
jo visas operācijas ir bez maksas,” 
teica I. Vamzis.

Bankomātu izmaksa bankai ir 
ļoti dārga - tas maksājot kā ļoti 
labs jauns Mersedess. Dārgi ir arī 
sakari, jo bankomātam neder pa
rastā telefonu līnija, ir vajadzīgs 
nepārtrauktais pieslēgums. RKB 
Salaspils filiāle šogad plāno uz
stādīt vēl 2 bankomātus: Rīgā un 
Olainē. Pavisam Rīgas komerc
bankai ir 45 bankomāti visā Lat
vijā. 

Inga REČA

tops
10 pieprasītākās 

grāmatas Salaspils 
grāmatnīcā no 

15. decembra līdz 
15. janvārim

1. Egils Zariņš “Slavenību  
pavārgrāmata”, Jumava
2. “Brīnumu pasakas” , 
Zvaigzne ABC
3. N. Evanss “Zirgu vārdotājs”, 
Tapals
4. “Sprīdīša bibliotēka” 17. sēj., 
Sprīdītis
5. Paulu Koelju “Alķīmiķis”, 
Jāņa Rozes apgāds
6. Alfrēds Dziļums “Kurzemes 
sirds vēl dzīva”, Daugava
7. Aleksandra M ariņina 
“Nozagtais sapnis”, Tapals
8. “Latvijas vēstures atlants”, 
Jāņa sēta
9. Jānis Liepiņš “Mani 
pacienti”, Preses nams
10. Kenets Greiems “Vējš 
vītolos”, Jāņa Rozes apgāds
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Ja Jums ir vajadzīga:
□  pašvaldības policijas;
□  ugunsdzēsēju;
□  ūdensvada un kanalizācijas;
□  ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,

zvaniet: 40001 vai 40003 
jeb 19355564 (mobilais)

P A G Ā J U Š A J Ā  N E D Ē Ļ Ā
1. janvārī pīkst. 10:00 Salaspilī 
dega mājas Lapsenes.

4. janvārī Salaspils lauku terito
rijā no privātmājas, izsitot logu, 
nozagti divi televizori Philips, vi
deokamera Canon, sulasspiede, 
ūdensvārītājs Gold-Tefal, mikro
viļņu krāsns Samsung-6643CR, 
kartupeļu-frī  gatavošanas iekārta, 
tosteris Simens, divi fēni, putek
ļusūcējs Eio, 100 videokasetes, 
muzikālais centrs Philips, četras 
franču smaržas, sabuļa kažokādas, 
satelītantenas dekoders Satalite, 
radiotelefons Sony, divu mobilo 
telefonu Siemens un Nokia bate
riju lādētāji, kā arī nauda un zelta 
rotaslietas.

Laika posmā no 5. līdz 7. janvā
rim Salaspils lauku teritorijā no 
privātmājas, uzlaužot durvis, no
zagts sarkans paklājs 2x3 metri, 
telefons, trauki un dažādi pārti
kas produkti.

6. janvārī pīkst. 17:50 Salaspils 
dzelzceļa stacijā tika aizturēts 
Igors V., kuram bijušas neskaid
rības ar vilciena kontrolieri.

10. janvārī plkst. 21:30 tika aiz
turēti Vladimirs Z. un Rasma R.

alkohola reibumā, kuri Gaismas 
ielā 7 klauvējuši pie vairākām 
durvīm un skaļi uzvedušies.

Rīgas rajona kriminālpolicija no- 
-skaidro vīrieša personību, kura 
līķis tika atrasts 16. novembrī Rī
gas rajona Garkalnes pagastā. Vi
ņa pazīmes: 30-35 gadus vecs, vi
dējas miesas būves, tumši brūni 
mati. Bija ģērbies: tumši zilā spor
ta jakā, pelēkā svīterī, krāsainā 
kreklā, zilās džinsu biksēs, kājās 
brūnas kurpes. Ja jums ir kāda in
formācija par šo cilvēku, lūdzu 
zvaniet pa tālr. 279247 vai 
272768.

Laika posmā no 4. līdz 10 jan
vārim Salaspils policijas nodaļā 
par alkohola lietošanu un atra
šanos sabiedriskā vietā cilvēka 
godu apkaunojošā alkohola rei
bumā Salaspilī aizturēts 1 cilvēks. 
Minētajam sabiedriskās kārtības 
pārkāpējam piemērots admi
nistratīvais sods.

Pēc Salaspils policijas nodaļas 
un pašvaldības policijas 
materiāliem sagatavoja 

Inga ŠPAKA un Astra NAGLE

AAS Helga palīdzēs Jums šajā grūtajā 
l a i k ā  saglabāt drošības sajūtu un stabilitāti

visam gadam.
Mēs piedāvājam Jums šādus apdrošināšanas veidus:
■ Civiltiesiskās atbildības obligātā apdrošināšana
■ Transporta līdzekļu
■ Kravas
■ īpašuma
■ Veselības
■ Nelaimes gadījumu
■ Medicīnisko izdevumu ārzemēs

AAS Helga 17. janvārī svin savu 8. pastāvēšanas gadu, 
tādējādi, sākot no NOVEMBRA, līdz JANVĀRA beigām 
sniedzam atlaides visiem apdrošināšanas veidiem: esošajiem 
klientiem 25% un potenciālajiem klientiem -10%.

Gaidām Jūs savā filiālē Salaspilī, Līvzemes ielā 8-305 
Tālrunis 43960.

pārdod

>Ēveļsolu. Tālr. 50-53827.
> 1 -istabas dzīvokli ZA ciematā 
(3. stāvs, parkets, tālrunis, 19,1 
m2) un PĒRK 1-istabas dzīvokli 
Enerģētiķu, Skolas vai Celtnieku 
ielā. Augstāk par 4. stāvu nepie-
dāvāt. Tālr. 44497.
O p e l  Ascona - 1,8, 1983.g., 
braukšanas kārtībā, TA, par 600 
USD. Tālr. 7183972. 
>VAZ-2103, 1978. izl.g., tumši 
zaļa, ar piekabi Zubrjonok ideālā
kārtībā. Tālr. 41201.
>Lietotu bērnu gultiņu ar mat
raci, baltā krāsā. Tālr. 47941.
>  Grāmatas par pieņemamām ce-
nām. Tālr. 41378.____________
>  Akmeņogles 1 1; grīdas seguma 
kartonu; lietotu šīferi; elektrisko 
apkures katlu (Baltkrievijas); 
centrālapkures boileri. Tālr. 44532.

>2-istabu dzīvokli (1/5, stiklota 
lodžija, tālr., HES rajonā, ir garāža) 
pret 3-istabu dzīvokli ne augstāk 
par trešo stāvu, vēlams bijušās 
agrofirmas ciematā. Tālr. 47888. 
>3-istabu dzīvokli pret diviem 
dzīvokļiem (var būt bez ērtībām). 
Tālr. 48754, līdz 12.
>3-istabu dzīvokli (62 m2, 2. 
stāvs, izolētas istabas) Skolas ielā 
5/2 pret diviem 1-istabas dzīvok
ļiem. Tālr. 40988.

izīrē
> 2  izolētas istabas HES rajonā 
bezģimenes vīriešiem. Vēlams 
prast iekšējās apdares darbus 
(barterdarījumi). Tālr. 46353.

>Salasp ilī - datoroperators.
Pieredze poligrāfijā, Internet. 
Tālr. 42668, no 17 līdz 18 vai pēc 
20.

Autoskola
Štā/s un Skuja 

komplektē jaunu mācību 
grupu

Salaspils 1. vidusskolā. 
Tikšanās ar interesentiem 
22. janvārī plkst. 18:30 

un 23. janvārī 
Plkst. 10:00. 45. kab.

Tālr. 7556499. 
mob. tālr. 9208716.

Autoskola Salaspilī 
sagatavo “ B” 
kategorijas 

autovadītājus. 
Nodarbības vakara 

grupās no plkst. 18:00 
līdz 20:30 Salaspils 

2. vidusskolā (Skolas 
ielā 6), 45. kabinetā. 

Tālr.: 259141, 264453, 
mob.tālr. 9257606.

K/n R īg a v a  
29. janvārī plkst. 18:30 
organizē braucienu uz
Nacionālā teātra 

izrādi
A. Deglavs R ĪG A .

B iļetes nopērkam as  
kultūras nam ā. B iļešu  
cenas - Ls 2,60 un 2,10. 
Transports - Ls 0,70. 

Izbraukšana no ku ltūras  
nam a plkst. 17:15. 

Tālr. 41163.

SVARA VĒROTĀJI

Pilna informācija 
par nodarbībām 

Tālrunis
7377173 7770777 
7360771 
Kampaņas laikā līdz 13. februārim iestāšanās maksa Ls 3.50, -  
vēlak Ls 8.50. Turpmāko nodarbību maksa tikai Ls 2,50 nedēļa

Salaspilī, Ceturtdienās 18.00,1. Vsk., 28. kab.

K /n  E n e r ģ ē t i ķ i s  
2 3 .  j a n v ā r ī  

p l k s t .  1 4 : 0 0  
S a l a s p i l s 

p e n s i o n ā r u  k o p a s  
padome a i c i n a  uz  

S a i e t u .

Programmā:
-  1 4 : 0 0  -  s ē k l u  
t i r d z n i e c ī b a ;

-  1 5 : 0 0  -  Rī gas  r a j o n a  
s p o r t a  s k o l a s  audzēkņu  

pr i ekšnesumi  
-  i n f o r m ā c i j a  par  

s o c i ā l o  p a l ī d z ī b u .

© “Salaspils Vēstis”
Izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

Redakcijas adrese: Līvzemes iela 
8, p.n. Salaspils-1, LV-2169, 
tālrunis: 43159.

redaktore - Inga Reča 
korespondente - Astra Nagle, 
korektore un literārā redaktore - 
Anita Trumpe 
maketētājs - Ģederts Ieviņš

Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums. 
Iespiests Salaspilī,
SIA "Kreilis un Ko" tipogrāfijā. 
Iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu izdevumam -1100 eks., 
krievu izdevumam - 600 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.

Sludinājumus un reklāmu pieņem 
redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā).

Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.

4

pērk

īrē

pateicība

apsveikumi

meklē darbu

dažādi

> L ētu, remontējamu māju Salas- 
pilī. Tālr. 9415998.
>100 privatizācijas sertifikātus 
par Ls 1,60 gab. Tālr. 956106,
mob.tālr. 234224.

1-istabas dzīvokli. Mob.tālr. 
9243523, tālr. 7371567.

Steidzami! 1 vai 2-istabu mēbe
lētu dzīvokli. Tālr. 34184, Ļena,
Sarmīte.
>l-2-istabu dzīvokli Salaspili, 
Silavā vai ZA ciem atā. Tālr. 
45080.
> 1  istabiņu vai dzīvokli ar vai
bez ērtībām. Tālr. 48754, līdz 12. 
>Steidzami! Lētu dzīvokli (var 
būt mēbelēts) D ienvidu ielas 
rajonā. Tālr. 45734, visu dienu. 
> 1 -2-istabu dzīvokli. Kontakt- 
tālr. 45970, vakaros, 45734, 
dienā.
>l-istabas dzīvokli HES rajonā. 
Tālr. 263457.

 Pateicos ārstei Āboliņai par 
viņas laipnību un ārstēšanu!

Grosberga

>-Mīļi sveicam 86. gadu jubilejā 
Emīliju HOFMANI!

Bērni, mazbērni un 
kaimiņienes Kazakupčas

^Piedāvāju ārstniecisko un pro
filaktisko masāžu. Adrese: Skolas 
ielā 7, 105. kab. (1. stāvā), darb
dienās no plkst. 12 līdz 15 un no 
pīkst. 18 līdz 21. Pensionāriem un 
invalīdiem atlaides. Tālr. 44176,
pēc plkst. 21.
VFirma Sater labo ledusskapjus 
jūsu mājās. Lēti, ar garantiju. Tālr. 
277275, no plkst. 9 līdz 21. Brīv
dienu nav. Mob. tālr. 9299768. 
>V eic kosmētiskos remontus, 
flīzēšanu. Tālr. 50-53827, mob. 
tālr. 9451020.
> V eicam  dzīvokļa rem ont
darbus. Peidžera numurs INFO 
9001333, ab. 437, Uldis. 
^S an teh n ik as darbi. Tālr. 
9409907.___________________
>  Veicam namdara un krāsotāju
darbus. Tālr. 47170.
> D zīvok ļu  rem onts. Tālr. 
43108.
>N akts stundās LU Bioloģijas 
institūtu apsargā ļoti nikns suns. 
Par sakošanas gadījumiem nakts 
laikā institūta administrācija at
bildību neuzņemas.
>  Remontēju televizorus, uzstā- 
du PAL blokus un FM konver-
terus. Tālr, 41104.
>V isa veida dzīvokļu remonti 
un materiālu piegāde. Mob. tālr.
472735.____________________
> Autoceltņa pakalpojumi līdz 
14 t. Tālr.: 9354739, 41348. 
^Pasniedzu privātstundas pa
mata priekšmetos. Tālr. 49841. 
>Datorapm ācība bērniem un 
pieaugušajiem. Tālr. 45000.

K/n Enerģētiķis
17. janvārī, pīkst. 15:00 - L .Paka ln iņa s film a KURPE. 

17. janvarī, 18:00 - LOLITA.
B iļešu  cena -0 ,7 0  Ls.

24. janvārī, 17:00 - ŠIS UN TAS PAR MĒRIJU. 
31. janvārī, 17:00 - GLĀBJOT IERINDNIEKU RAIENU.
7. februārī, 15:00 - BURVJU ZOBENS.
7. februārī, 18:00 - KAMA SUTRA.
14 februārī, 17:00 - NEVAINOJAMA SLEPKAVĪBA.
21. februārī, 17:00 - DAKTERIS DULITLS.
28. februārī. 15:00,17:00 - MAZULIS - RUKSĪTIS PILSĒTĀ.

NĀKAMAJĀ

Arī Skolas ielā 7 prot 
svinēt svētkus.
 Neorganiskās ķīmijas 

institūta direktors 
Jānis GRĀBIS.


